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Järjestöt esittävät uudelle eduskunnalle  
10-v biotalouden infrarahaa



Miksi ja mitä

‒ Biotalouden kasvu ja siitä saatavien hyötyjen toteutuminen edellyttävät 
lisärahoitusta tieverkkoon, yksityisteihin sekä rataverkkoon.

‒ Parlamentaarisen ryhmän esitys suuntautessaan pääliikenneväyliin ei paranna 
tarpeeksi biotalouden tilannetta, eikä toteuta biotalousstrategian 
kasvutavoitetta.

‒ Rahalla soratiet, vähäliikenteiset päällystetyt tiet ja sillat sekä rataverkon 
kuormauspaikat kuntoon.

‒ Rahalla myös yksityisteiden kunnon parantaminen



Lisämäärärahatarve verrattuna nykyiseen



Mitä rahalla saadaan?
- Tehokkuutta ja kannattavuutta metsäsektorille
- Mahdollisuuksia biotalousstrategian mukaiselle 100000 työpaikan syntymiselle
- Työllistää ohjelman aikana 10000 htv
- Ennen kaikkea 

- mahdollistaa biotalouden kasvun, 
- parantaa vaihtotasetta, 
- lisää vientituloja, 
- Vahvistaa huoltovarmuutta ja energiaomavaraisuutta

- Logistiikan tehostuminen alentaa päästöjä samalla kun paremmat tiet vaikuttavat 
myönteisesti liikenneturvallisuuteen. 



Entäs nyt?
- Varmistetaan yhdessä infrarahan toteutuminen tällä hallituskaudella
� Edistää myös metsästrategian strategisen hankkeen toteutumista


